
 
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 23-1-2013 
 
 
La senyora Herranz diu: 
  
 
I l’altra, senyor Giner, fa un mes que vostè va tenir una reunió amb el barri de 
Finestrelles i ens va dir que ens enviaria o ens facilitaria el projecte de 
reparació de la pista i el projecte que havia fet Sant Joan de Deu de la mobilitat 
del barri. Suposo que els empleats d’aquí deuen estar molt enfeinats, perquè ja 
fa més d’un mes i no ens ho ha enviat. Espero que per al dia 6 de febrer que 
tenim la pròxima reunió amb vostè ens ho farà, ens ho portarà si no ens ho ha 
entregat abans.  
 
I m’agradaria saber també si els grups polítics, perquè això de la reparació de 
la pista ja fa anys i panys que està en marxa. Si no recordeu malament, el dia 3 
de febrer farà un any des que els grups de l’oposició us van demanar que 
féssiu, que us miréssiu amb carinyo cinc punts d’una llista de trenta punts. Val, 
d’aquesta llista de cinc punts no s’ha fet absolutament res, i una d’aquestes era 
l’assumpte de la pista. Heu vist el projecte? Sabeu com està? Us n’heu 
preocupat? 
 
 
La senyora Haro diu: 
 
“Des del Partit Popular sí que tenim a bé també el barri de Finestrelles i sí que 
és veritat que les reiterades preguntes que es fan al ple no tenen una resposta 
inmediata i també sabem que ens falta la documentació necessaria. Tot i així, 
som concients que és error nostre el no estar més a sobre del tema. Té raó.” 


